

Note: Beneficiary Owner Identification Code(s) are codes provided by brokers via CCASS.

Since applications are subject to personal information collection statements, beneficial owner identification codes displayed in the sections headed "Results of Applications Made by White Form eIPO" and "Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS" are redacted and not all details of applications are disclosed in this announcement.

The list of identification document number(s) in this announcement is not a complete list of successful applicants since only successful applicants whose identification document numbers are provided by CCASS are disclosed. Applicants with beneficial names only but not identification document numbers are not disclosed due to personal privacy issue as elaborated above. Applicants who applied for the Offer Shares through their brokers can consult their brokers to enquire about their application result.

Identification document numbers shown in the sections headed "Results of Applications Made by White Form eIPO" refer to Hong Kong identity card numbers whereas those displayed in the section headed "Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS" are provided by brokers via CCASS. Therefore, some of the identification document numbers shown in these sections are different in nature.

附註：實益擁有人識別碼乃由經紀透過中央結算系統提出申請所提供的識別碼。

由於申請須遵守個人資料收集聲明，「以白表eIPO提出申請的配發結果」及「透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示提出申請的配發結果」等節所示的實益擁有人識別碼乃予以編纂，且並未於本公告中披露所有申請詳情。

由於僅披露由中央結算系統提供其身份證明文件號碼的獲接納申請人，故本公告中的身份證明文件號碼清單並非獲接納申請人的完整清單。僅擁有實益姓名但無身份證明文件號碼的申請人因下文所述的個人私隱而不予披露。透過彼等經紀申請認購發售股份的申請人可諮詢經紀查詢彼等的申請結果。

「以白表eIPO提出申請的配發結果」等節所示的身份證明文件號碼指香港身份證號碼，而「透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示提出申請的配發結果」一節所示的該等號碼乃由經紀透過中央結算系統提供。因此，該等節所示的個別身份證明文件號碼在本質上有所不同。

Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS

The followings are the Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) (where supplied) of wholly or partially successful applicants made by giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS and the number of Hong Kong Offer Shares conditionally allotted to them. Applicants who have not provided their Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) are not shown.

透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請的配發結果

以下為透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請而全部或部份獲接納的申請人的身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註),以及該等擁有條件配發的香港發股份數目。如申請人未有提供身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註),其結果將不會顯示。

Table with 2 columns: Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) and No. of Shares allotted. It lists various identification codes and their corresponding share counts.

Table with 2 columns: Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) and No. of Shares allotted. It lists various identification codes and their corresponding share counts, including some with specific notes like '***E0***68***84'.

Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS

The followings are the Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) (where supplied) of wholly or partially successful applicants made by giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS and the number of Hong Kong Offer Shares conditionally allotted to them. Applicants who have not provided their Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) are not shown.

透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請的配發結果

以下為透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請而全部或部份獲接納的申請人的身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)(如有提供)及彼等擁有條件配發的香港發售股份數目。如申請人未有提供身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註),其結果將不會顯示。

Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)	No. of Shares allotted 獲配發股份數目	Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)	No. of Shares allotted 獲配發股份數目
G6053164	4000	IS5674845-56***45*	1000
G6059723-A8***79	1000	IS5763898-57***98*	1000
G692323-60***1***1*	1000	IS6319853-63***53*	1000
G7012526-M2***80	1000	IS7496736-74***36*	1000
GS077688B-YI***YU**	2000	IS9586418-95***18*	1000
GS093229B-WA***PI**	10000	K0880442-M5***56	1000
GS115955B-LI***NG***G	1000	K105497A-68***-8***8-*	1000
GS118692B-LI***A0***	1000	K1372955-A8***10	1000
GS127752B-YA***LI***ON*	1000	K1418130-62***-1***3-*	1000
GS152266B-WA***YI**	1000	K146112-60***-1***2-*	1000
GS153786B-PE***LI***G	10000	K2091364-21***43*	1000
GS168323B-ZH***XU**	2000	K2619083-21***95*	1000
GS190137B-SH***WE***O	1000	K297049A	1000
H0947522-21***09*	1000	K3546675-33***5-***S-***	1000
H1474544-A3***18	1000	K4223306-P8***67	1000
H3210849	1000	K5587425-21***61*	3000
H3230130-A3***17	1000	K6608957-63***-8***2-*	1000
H3855491-M2***76	1000	K7927576-M9***56	2000
H3982981-A9***91	1000	K8399824-P7***83	2000
I862591-IB***ON***HA***OP***62***	1000	K8850801-M6***80	1000
I862592-IB***ON***HA***OP***62***	21000	K9141901-68***-8***3-*	1000
I862594-IB***ON***HA***OP***62***	21000	M0248628-00***37***00	1000
I862596-IB***ON***HA***OP***62***	1000	M0811942-A3***33	1000
I862599-IB***ON***HA***OP***62***	2000	M0898266-M3***40	45000
I862605-IB***ON***HA***OP***62***	6000	M145485-66***55*	1000
I862607-IB***ON***HA***OP***62***	1000	M2687092-A3***69	1000
I862609-IB***ON***HA***OP***62***	1000	M4095605-A5***87	1000
I862614-IB***ON***HA***OP***62***	1000	M4230774-21***08*	5000
I862620-IB***ON***HA***OP***62***	1000	M4350478-CB***11***U ***	2000
I862624-IB***ON***HA***OP***62***	2000	M5050893-21***89*	7000
I862625-IB***ON***HA***OP***62***	3000	M727943A-M5***65	1000
I862626-IB***ON***HA***OP***62***	1000	M7280136-16***68***ON***OO***I	1000
I862627-IB***ON***HA***OP***62***	21000	M8027906-A5***20	1000
I862628-IB***ON***HA***OP***62***	3000	M8385209-21***04*	1000
I862631-IB***ON***HA***OP***62***	1000	OS117511-10***75***11***1	1000
I862632-IB***ON***HA***OP***62***	2000	OS181323-10***13***18***3	2000
I862633-IB***ON***HA***OP***62***	1000	OS181496-10***14***18***6	1000
I862634-IB***ON***HA***OP***62***	1000	OS182420-10***21***18***0	1000
I862635-IB***ON***HA***OP***62***	1000	OS190439-10***04***19***9	1000
I862637-IB***ON***HA***OP***62***	5000	OS196273-10***62***19***3	1000
I862645-IB***ON***HA***OP***62***	21000	OS205662-10***56***20***2	1000
I862646-IB***ON***HA***OP***62***	2000	OS260868-10***08***26***8	1000
I862648-IB***ON***HA***OP***62***	7000	OS434030-10***40***43***0	1000
I862649-IB***ON***HA***OP***62***	7000	OS534551-10***45***53***1	1000
I862651-IB***ON***HA***OP***62***	7000	OS591609-10***16***59***9	2000
I862653-IB***ON***HA***OP***62***	2000	OS752112-10***21***75***2	1000
I862654-IB***ON***HA***OP***62***	2000	OS764333-10***43***76***3	1000
I862655-IB***ON***HA***OP***62***	6000	OS943333-10***33***94***3	1000
I862657-IB***ON***HA***OP***62***	1000	OS950404-10***04***95***4	1000
I862670-IB***ON***HA***OP***62***	4000	P4762944-21***29*	10000
I862671-IB***ON***HA***OP***62***	2000	P6086385-A9***79	1000
I862674-IB***ON***HA***OP***62***	2000	P6598483-P8***01	21000
I862675-IB***ON***HA***OP***62***	1000	P8866833-M5***5	1000
I862677-IB***ON***HA***OP***62***	1000	P960252A-M2***91	1000
I862680-IB***ON***HA***OP***62***	1000	R0988544-A1***33	2000
I862682-IB***ON***HA***OP***62***	21000	R1622799-M2***56	1000
I862685-IB***ON***HA***OP***62***	1000	R5650908-A3***83	1000
I862687-IB***ON***HA***OP***62***	21000	R7149424-A3***67	3000
I862688-IB***ON***HA***OP***62***	2000	R836244A-21***05*	41000
I862692-IB***ON***HA***OP***62***	21000	R8398649	3000
I862701-IB***ON***HA***OP***62***	1000	R9173217-M4***35	3000
I862705-IB***ON***HA***OP***62***	1000	R9330959-M9***16	1000
I862708-IB***ON***HA***OP***62***	5000	R9448259-21***00*	1000
I862714-IB***ON***HA***OP***62***	1000	V0058807-21***20*	1000
I862715-IB***ON***HA***OP***62***	2000	V2003023-M2***42	1000
I862716-IB***ON***HA***OP***62***	11000	W38773557-CM***05***1	4000
I862718-IB***ON***HA***OP***62***	1000	W75481084-CM***05***5	1000
I862733-IB***ON***HA***OP***62***	1000	Y2484259-21***42*	2000
IS1506153-15***53*	1000	Y3268754-21***51*	1000
IS2778707-27***07*	1000	Y3636575-M5***1	5000
IS3539005-35***05*	1000	Y6849367-M2***66	1000
IS4403846-44***46*	1000	Y9275698-21***39*	1000
IS4887643-48***43*	1000	Z0705447-21***37*	3000
IS4975330-49***30*	2000	Z177258A-21***44*	1000
IS5570342-55***42*	1000	Z9260871-C2***84***C3***84**	1000